
Życie inspirowane Trójcą
Uroczystość Trójcy Świętej

Jezus powiedział do swoich uczniów: Jeszcze wiele mam wam do powiedzenia, ale teraz znieść nie
możecie. Gdy zaś przyjdzie On, Duch Prawdy, doprowadzi was do całej prawdy. Bo nie będzie mówił
od siebie, ale powie wszystko, cokolwiek usłyszy, i oznajmi wam rzeczy przyszłe. On Mnie otoczy
chwałą, ponieważ z mojego weźmie i wam objawi. Wszystko, co ma Ojciec, jest moje. Dlatego
powiedziałem, że z mojego weźmie i wam objawi. (J 16, 12-15)

 

Modlitwa przygotowawcza: Ojcze, Synu Boży i Duchu Święty proszę Was, abym mógł zostawiać
swoje pomysły i problemy. Proszę abym mógł być z Wami w trakcie modlitwy.

Obraz: Pierwszy obraz jaki Ci się kojarzy z Trójcą.

Prośba: Abym wierzył nie w jakiegoś nieokreślonego boga, ale w Boga w Trójcy Jedynego.  

 

1. Czy możesz zjeść tonę makaronu?

Sukcesywne, cierpliwe przygotowywanie. To chyba jedna z kluczowych strategii Boga względem nas.
Dziś nie możemy jeszcze wszystkiego znieść więc daje nam poznać tylko część. Podobnie jak z
makaronem – będąc w restauracji nikt nie serwuje nam potężnych porcji składających się z
kilograma makaronu, pół kilograma suszonych pomidorów i jeszcze masy innych składników.
Doświadczenie pokazuje nawet, że w tych najlepszych restauracjach porcje nie są bardzo duże, ale
wystarczająco sycące. Chce się znowu wrócić i zjeść kolejny raz. To strategia która działa.

Jaką porcję prawdy chciałbyś dostać od Jezusa? Na ile jesteś przygotowany?  

2. Inspiracja płynąca od Trójcy

Trójca ma bardzo ciekawy system – Jezus mówił to, co Mu objawił Ojciec. Duch natomiast będzie
przemawiał za Jezusa. Genialna współpraca, duże zaufanie i pokora. To wyróżnia działanie Trójcy.
Choć jest między nimi bariera, komunikacja nie jest bezproblemowa (np. modlitwa Jezusa w Ogrójcu,
czy też na Krzyżu), to potrafią realizować zamierzenia drugich. Tak Inni, a równocześnie tak bliscy.

Trójca daje wzór tworzenia relacji. Przyjrzyj się swoim. Zainspiruj się.  

3. Nie mów od siebie

Skoro zarówno Jezus jak i Duch nie mówią od Siebie, to jest to wyraźna wskazówka dla nas.



Wskazówka, która wzywa do przestawienia swoich poglądów na drugi plan. Jednak nie jest łatwo tak
funkcjonować, bo przecież moje przeżycia są ważne, moje myśli, moje słowa. Niby słuchamy
Ewangelię, ale życie jest życiem. Trwamy w niewoli nawyków myśleniowych. Ewangelia wzywa
jednak zawsze do zmiany myślenia. Zmiana jest możliwa, tylko pytanie ile i co jesteś gotów zmienić?

 

Rozmowa końcowa: Spróbuj przysłuchać się rozmowie Trójcy.

Na zakończenie odmów: Chwała Ojcu… - trzy razy.

 


